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Статья посвящена эсхатологии в средневековой философско-исторической мысли, а именно у 
Августина и Иоахима Флорского. История приобретает вектор развития, который имеет как начало, так 
конец и именно в завершенности исторического развития приобретает свой смысл. Интуиция всемирной 
истории и эсхатологии средневековых мыслителей нашла свое продолжение и развитие в историософии, 
которая базируется на принципах, сформулированных еще Августином. 
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I.V. Demidchenko 
The world history conception in the Middle ages: 

the problem of completion in Christian eschatology 
The article is devoted to eschatology in the medieval philosophic and historic idea and mainly  to the ideas of 

Augustine and Joachim of Fiore. History gets the vector of development that has both the beginning and the end and 
mainly in completion of the historic development it gains its sense. The intuition of the world history and 
eschatology of medieval thinkers found its continuation and development in philosophy of history that is based on 
the principles formulated by Augustine. 
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